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Credit Scoring Rules for Laboratory Instrument Management System 

To standardize user operation behaviors, optimize equipment utilization efficiency, and maintain 

the good operation of the system, a credit management module has been added to the laboratory 

instrument management system.  

The credit management module will automatically deduct credit scores for the following violations: 

Item Points Description 

Late log-in -2 points /time Logging in later than the latest time set by equipment 
administrators. 

Timeout -2 points /time Logging out later than the latest time set by equipment 
administrators. 

No-show -5 points /time Fail to use the equipment during the reserved time. 

Notes: 

1. The credit management module is currently in the trial phase. During the trial phase, the credit 

score will not affect user's reservation and use permissions. The official launch date and 

detailed rules will be announced separately. 

2. Credit management module is different from the blacklist. Users who seriously violate the 

school's equipment management regulations may be added to the instrument or platform 

blacklist by administrators. After users are added to the blacklist, they will no longer be able 

to book or use the equipment. Please operate in a standardized manner. 
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大型仪器共享管理系统信用管理模块 

为规范用户操作行为、优化仪器使用效率、维护系统良好运行，大型仪器管理系统增

加了信用管理模块。信用管理模块将对以下违规行为自动扣除信用分： 

 

项目 分值 说明 

迟到 -2分/次 登录时间超过仪器负责人设置的最晚登录时间 

超时使用 -2分/次 登出时间超过仪器负责人设置的最晚登出时间 

爽约 -5分/次 预约时间段内未使用仪器 

 

 

注意： 

1. 信用管理模块目前处于试运行阶段，试运行期间信用分不影响用户预约与使用设

备权限。正式启用时间及细则将另行通知。 

2. 信用管理与黑名单是两个不同模块。如果用户严重违反学院制定的仪器设备管理

规定，将被管理人员加入仪器黑名单或平台黑名单。用户被加入黑名单后，将无

法预约与使用仪器，请务必规范操作。 


